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ZAPISNIK 
SA 28. SJEDNICE VMO PODMURVICE 

 
održane dana 25. studeni 2021. (četvrtak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Podmurvice, 
Dubrovačka 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Jadranka Žikić, predsjednica VMO  
- Ivan Sviderek, zamjenik predsjednice VMO 
- Emil Lebl, član VMO 
- Aleksandra Lovrić, članica VMO  
- Đulijana Desanti 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Tomislav Bucić, član VMO  
 
Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice VMO Podmurvice održane 28. listopada 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Jadranka Žikić i predložila sljedeći dnevni red: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Programske aktivnosti Vijeća MO Podmurvice za 2022. godinu 
2. Usvajanje Financijskog plana Vijeća MO Podmurvice za 2022. godinu 
3. Zahtjevi građana 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 

 
 
AD – 1  

Programskom aktivnosti Vijeća MO Podmurvice za 2022. godinu realizirat će se slijedeći programi: iz 
područja kulture – šetnje gradom „Đir po gradu i Riječkom prstenu“, obilježavanje Dana MO, 
zdravstveni program – akcija mjerenja krvnog tlaka i šećera u krvi i predavanje, Ekološka akcija, 
Doček Svetog Nikole uz predblagdansko druženje s građanima.   
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te jednoglasno usvojilo Program rada za 2022. 
godinu. 

 
 



 
AD – 2  
Temeljem usvojenog Programa rada Vijeća MO Podmurvice za 2022. godinu osigurana su sredstva 
u iznosu od 34.200,00 kuna za realizaciju. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje te jednoglasno usvojilo Financijski plan za 2022. 
godinu. 

 

AD – 3  
AD – 3 – 1  
G. L.Š. i S.K. uputili su zahtjev uz prikupljene potpise sugrađana da se javna površina na brijegu u 
Bakarskoj ulici kod kbr. 6/2 uredi za privremeno parkiralište, obzirom da je DPU-om planirana 
izgradnja dječjeg vrtića. Kako stanari Karlovačke i Bakarske ulice oskudijevaju parkirnim prostorom, 
a na toj lokaciji godinama se bespravno koristi površina i onemogućava stanarima da parkiraju svoje 
vozilo smatraju da bi se problem privremeno riješio.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
urbanizam.  

 
AD – 3 – 2  
G. L.Š. uputio je zahtjev za poboljšanje sigurnosti prometa i zaštite pješaka u Karlovačkoj ulici. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 3 – 3  
Vijeće MO Podmurvice zaprimilo je anonimnu dojavu stanara Bribirske kbr. 7, a zbog remećenja 
javnog reda i mira od stanara D.M. te zauzeća javne površine i neovlaštene izgradnje.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkciji komunalnog redarstva. 

 
AD – 4 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 4 – 1   
Vijećnik Ivan Sviderek postavio je pitanje gdje će se odlagati zeleni otpad iz iznajmljenih vrtova na 
Plasama. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti upit KD Čistoća i Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav. 

 
AD – 4 – 2     
G. Emil Lebl osvrnuo se na zloupotrebljavanje znaka pristupačnosti za invalide, jer mnogi vozači 
koriste parkirna mjesta za osobe s invaliditetom iako se u njima ne nalazi invalid. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti upit Riječkoj policiji.  
 
AD 4 – 3 
G. K.K. uputio je zahtjev da se očisti spomenik palim borcima u Vukovarskoj ulici koji je išaran 
neprimjerenim nacističkim znakovima. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Proslijediti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkciji komunalnog redarstva. 



AD – 5 – RAZNO 
AD – 5 – 1  
U subotu, 04. prosinca u prostorijama Mjesnog odbora Podmurvice održat će se podjela prigodnih 
poklon paketa za Svetog Nikolu za prijavljenu predškolsku djecu Podmurvica. Zbog pridržavanja 
epidemioloških mjera pokloni će se preuzimati od 11 do 14 sati, a kako se ne bi u isto vrijeme 
susretao veći broj sudionika programa. Tajnica će pripremiti pozive i poklon pakete te urediti i okititi 
prostorije u suradnji sa roditeljima. Ulogu Svetog Nikole odradit će vijećnik.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD – 5 – 2  
U spomen na pale branitelje Domovinskog rata g. Emil Lebl pročitao je dvije autorske pjesme 
posvećene suborcima, a u čast na Dan sjećanja. 
 

Sjednica je završila u 19 i 15 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 3 (tri) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent  za mjesnu samoupravu:                                    Predsjednica Vijeća MO:                                                                                               
                                              
                                                                         
                       Đulijana Desanti                                                                       Jadranka Žikić 
 
 
 
 

 


